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Davide Astori udzielił wywiadu dla Sky Sport. Po ostatnich meczach na

ławce rezerwowych były gracz Cagliari wróci w niedzielę do wyjściowej

jedenastki, w związku z zawieszeniem Yanga-Mbiwy. 

 

- Chcę uspokoić sam siebie i tych, którzy we mnie wierzą. Dam z siebie wszystko,

aby zdobyć ten zespół i w nim zostać. Chciałbym zostać w Romie tak jak 99%

graczy. Chcę udowodnić, że mogę być częścią tej drużyny, tak jak pokazałem to już

kilka razy.

Juventus?

- Fiorentina sprawiła im wczoraj wieczorem trudności, jednak również my w

ostatnich minutach byliśmy w stanie ich postraszyć. Również oni są zawsze ludźmi.

W ostatnich 20 minutach włożyliśmy w mecz ostatnią energię, dając mocny sygnał

przeciwko takiej drużynie jak Juventus. Sumując wszystko, rozegraliśmy dobry

mecz. Bramka Juventusu uwolnił w nas ryzyko, nie mieliśmy nic do stracenia.

 

Obrona?

- Łatwo jest porównywać liczby z tymi z poprzedniego sezonu. Mamy drugą

najlepszą defensywę w lidze. Straciliśmy kilka zbyt naiwnych bramek, jednak

jesteśmy zespołem, który dosyć dużo ryzykuje, jednak to ryzyko wkalkulowane w

grę.
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